
Interpelácia č. 168/2017   
 
 
11. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 11.12.2017  
 
 
Tomko: 
Interpelácia je na mestskú políciu. Uvažuje vedenie mestskej polície o koncoročných, 
prípadne vianočných odmenách pre mestských policajtov? Myslím, že si to zaslúžia, pracujú, 
vidieť ich, majú výsledky a či máme možnosť ich takouto formou na konci roka odmeniť.  
 
PhDr. Čižmár: 
V prípade mestskej polície je celoročne tak, ako to už bolo niekoľkokrát prezentované 
celoročne ohodnocovaná činnosť policajtov aj ich osobných príplatkoch, ktorý je takou 
variabilnou zložkou, vlastne reaguje na výsledky činnosti práce policajtov. Teraz v poslednom 
období bol aj vďaka svojmu konaniu celoslovensky hodnotený aj pán Zbojovský, člen 
mestskej polície, ktorý bol aj medializovaný, zrejme ste zachytili túto informáciu. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


